
Saksprotokoll i fylkesutvalet -  02.03.2021 
 
Sigbjørn Framnes (FrP) sette på vegner av FrP, H, U fram slikt forslag:  
 

«Alternativ 
 
1. Vestland fylkeskommune innvilgar kr. 1 million i driftsstøtte til ViteMeir, Vitensenteret i 
Sogn og Fjordane AS, i 2021, finansiert over løyvingsnivå 25 – Utviklingsmidlar frå 
Avdeling for innovasjon og næringsutvikling sitt budsjett.  
 
2. Administrasjonen vert bedt om å finne løysing innanfor ramma til avdeling for innovasjon 
og næringsutvikling til innarbeiding av driftsstøtte for 2022 og vidare i samband med 
budsjettarbeidet.  
 
3. Vestland fylkeskommune gjev investeringstilskot på kr 4 mill til Vitensenteret ViteMeir og 
kr 6 mill til Vitensenteret VilVite. Løyvinga vert finansiert med overskot frå 2020-
rekneskapen. Fylkestinget viser til sak om godkjenning av rekneskapen for 2020 på 
fylkestingssamlinga i juni, og kjem attende til finansiering av tiltaka i denne saka.» 

 
Kine Bratli Dale (A) sette fram slikt forslag:  
 

«Alternativ punkt 3 
 
3. Fylkesutvalet utset handsaming av investeringsmidlane, og ber om at søknadane om 
eingongsstøtte til VilVite og ViteMeir vert vurdert i samband med disponeringa av 
overskotet for 2020. Fylkesutvalet ber om at Vite Meir konkritiserer innvisteringsbehovet 
slik at begge søknadene kan vurderast best mogleg utifrå den økonomiske heilskapen» 

 
Terje Søviknes (FrP) sette fram slikt forslag:  
 

«Saka vert satt på dagsorden til fylkestinget 09.-10. mars.» 
 

Avrøysting 
 
Framnes sitt forslag fekk 7 røyster (FNB, U, H, FrP) og fall.  
Innstillinga punkt 1 og 2 vart samrøystes vedteke.  
Innstillinga punkt 3 fekk ingen røyster og fall.  
Bratli Dale sitt forslag fekk 10 røyster (SP, A, SV, MDG, KRF, V) og vart vedteke mot 7 røyster 
(FNB, U, H, FrP) 
Søviknes sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
 
1. Vestland fylkeskommune innvilgar kr. 1 million i driftsstøtte til ViteMeir, Vitensenteret i Sogn og 
Fjordane AS, i 2021, finansiert over løyvingsnivå 25 – Utviklingsmidlar frå Avdeling for innovasjon 
og næringsutvikling sitt budsjett. 
 
2. Administrasjonen vert bedt om å finne løysing innanfor ramma til avdeling for innovasjon og 
næringsutvikling til innarbeiding av driftsstøtte for 2022 og vidare i samband med budsjettarbeidet. 
 
3. Fylkesutvalet utset handsaming av investeringsmidlane, og ber om at søknadane om 
eingongsstøtte til VilVite og ViteMeir vert vurdert i samband med disponeringa av overskotet for 
2020. Fylkesutvalet ber om at Vite Meir konkritiserer innvisteringsbehovet slik at begge søknadene 
kan vurderast best mogleg utifrå den økonomiske heilskapen. 
 
4. Saka vert satt på dagsorden til fylkestinget 09.-10. mars.» 


